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 УВАЖАЕМИ ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ, 

 

 

 С решение № 478 по протокол № 26 от 28.07.2005 година на заседание на 

Общински съвет Шумен е взето решение на основание чл. 36 /1/ т.5 от Закона за 

народната просвета, с което директорите на ОВЗ на територията на град Шумен 

са задължени да организират ученическото столово хранене на територията на 

управляваните от тях учебни заведения – чрез съвместна дейност с ОП “СДС” 

или чрез отдаване под наем на определена част от имоти публична общинска 

собственост по реда на чл. 15 от Наредбата за реда за придобиване, управление 

и разпореждане с общинско имущество. Срокът, който е определил общинският 

съвет е 6 месеца от влизане в сила на решението. Директорите на училищата са 

задължени в срок от тридесет дни, преди изтичане на шестмесечния срок да 

представят пред Общински съвет доклад за изпълнение на решението. В 

указания срок, директорите на ОВЗ са представили своите доклади. 

Директорите, които са избрали да организират столовото хранене чрез отдаване 

под наем на помещенията, са вписали в докладите си, че пречка за отдаването 

под наем е имуществото, собственост на общината, предоставено на ОП “СДС”, 

което се намира  в тези помещения. 

 С оглед на гореизложеното, предлагам Общинският съвет в Шумен да 

вземе следното 

 

 

    Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е: 

 

 

1. Приема за сведение докладите на директорите на ОВЗ, изготвени 

съгласно т. 3 от Решение № 478 по протокол № 26 от 28.07.2005 

година на Общински съвет Шумен. 

2. Задължава кмета на общината в двумесечен срок от приемане на това 

решение да организира освобождаването на помещенията, за които 



директорите на ОВЗ са решили да организират столовото хранене 

чрез отдаване под наем на помещенията. 

 

 

     Председател на 

    Общински съвет: 
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